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Wat is de status van de handtekeningenactie tegen plannen zonne-eilanden?
1 oktober 2020 heeft het actiecomité ‘Behoud het IJsselmeer’ de handtekeningenactie met ruim 
4000 handtekeningen overhandigd aan het aan wethouder Nederpelt (CDA). Onze fractie heeft sinds 
de overhandiging van de handtekeningenactie niks meer voornomen. 

Hart voor Medemblik zou graag het volgende willen weten:

1. Wat zijn de actiepunten naar aanleiding van de petitie van de dorpsraden Andijk en 
Wervershoof i.q. Actiecomité "Behoud het IJsselmeer"?
a. Welke actiepunten zijn al uitgevoerd?
b. Welke actiepunten is het college voornemens uit te voeren?

antwoord Op 1 oktober 2020 ontvingen we inderdaad van mevrouw Nootenboom námens het 
actiecomité ‘Behoud het IJsselmeer’ ruim 4.000 handtekeningen. 
Voorafgaand aan deze vergadering besloot de raad op 3 september 2020 over de wensen 
en bedenkingen van de Regionale Energiestrategie Noord-Holland Noord (RES-NHN). 
Tijdens deze vergadering is nadrukkelijk gesproken over de plek van eventuele zonne-
eilanden in het IJsselmeer. We gaven daarbij aan dat we deze niet gesitueerd willen 
zien voor de kust van Andijk. De raad besloot dit ook op 3 september door als wensen 
en bedenkingen op de RES-NHN onder meer te besluiten dat: ‘het plan Duurzaam 
Leefbaar van de heer Buitendijk een goede basis vormt om invulling te geven aan de 
bijdrage in de landelijke opgave voor duurzame energieopwekking op het grondgebied 
van de gemeente Medemblik. De ontwikkelingen van het project Wieringerhoek van 
Rijkswaterstaat kan hierbij als aanjager dienen’.
De heer Buitendijk heeft op 30 september zijn plan aangepast en ingediend als formele 
zienswijze op de RES-NHN. In zijn aangepaste plan wordt duurzame energieopwekking 
gecombineerd het project Wieringerhoek van Rijkswaterstaat. Dit plan staat in het 
teken van het vergroten van de natuurwaarden in het IJsselmeer. Deze aangepaste 
zienswijze is helemaal in lijn met het besluit wat de raad hierover nam op 3 september.
Onze inspanningen zijn er opgericht, samen met die van de provincie Noord-Holland en 
onze buurgemeente Hollands Kroon dat dit plan volwaardig meegaat in de MER van het 



project Wieringerhoek van Rijkswaterstaat.
Tenslotte vroeg de heer Zeilemaker het actiecomité op 1 oktober 2020 of de actie 
gericht is op het hele IJsselmeer. Mevrouw Nootenboom gaf daarbij namens het 
actiecomité aan dat het alleen gaat over plekken met historische en of culturele 
waarden. En, dat dit niet geldt voor de Wieringerhoek die deze waarden niet kent. 
Mevrouw Nootenboom gaf ook aan dat ze niet tegen zonne-eilanden is, alleen wel om 
deze voor de kust van Andijk te plaatsen. 
Samenvattend zijn onze inspanningen er op gericht om duurzame energieopwekking te 
combineren met het project Wieringerhoek van Rijkswaterstaat. Dit is in lijn met het 
besluit van de raad op 3 september 2020. Dit is ook in lijn met de wens van het 
actiecomité ‘Behoud het IJsselmeer’.

2. Is er een planning wanneer de actiepunten uitgevoerd worden?

antwoord Voor 1 juli 2021 neemt de raad een besluit over de RES 1.0. We hopen u nader dan 
nader te informeren over het project Wieringerhoek. En over de resultaten van onze 
inspanningen om daarin duurzame energieopwekking te combineren.


